
 
REUNIÓ Nº4 DEL CONSELL ESCOLAR 18/19 
 

El dia 10 d’abril del 2019 es va reunir el Consell Escolar de l’Escola Àngels               
Garriga a la Biblioteca del centre sota la presidència de la directora Rosa Mª              
Agramunt Perelló, 
 

Assistents:, Elena Alquézar, Mia Agramunt, David Carchano, David Andrés         
(AFA),Miquel Jurado, Laura Gómez, , Magdala Julián, Esperança Borrull,         
RozenJestinn, Sara Ribas, , Gisela Cabré 
 
En el consell escolar es va presentar i es va aprovar l'acta de la sessió anterior. 
Respecte la preinscripció de nous alumnes, es va informar que s'han pre-inscrit 
28 alumnes a P3: 11 germans d'alumnes d'escola, 1 nen amb categoria "A", un 
nen amb categoria "B" i la resta de places ordinàries, per la qual cosa s'haurà 
d'anar a sorteig a P3. A més hi ha dues pre-inscripcions més a primàries (1r i 
4t).Així doncs en  aquest moment no hi ha places disponibles. Les tres jornades 
de portes obertes van ser satisfactòries. 
 
A més també es van tractar el Projecte d’Innovació pel Disseny en el Modelatge 
0-6 i el Projecte Pla Clima Escolar. L'escola ha rebut una distinció per la 
realització del projecte de modelatge 0-6. Aquest projecte inclou la participació 
en l'Eurocity: trobada de gestors escolars d'Europa per tal d'analitzar els 
models pedagògics innovadors de la ciutat. Referent al Pla Clima Escola, 
l'escola recolzada per diferents comissions, alumnes, mestres i la resta de la 
comunitat educativa ha presentat la documentació necessària per participar en 
el projecte: Adaptant escoles al Canvi climàtic a través del Blau, Gris i Verd, 
l'objectiu del qual és la infraestructura escolar per prevenir i mitigar els efectes 
del canvi climàtic en l'escola. Els resultats s'obtindran a finals d'abril. 
 
Finament es van tractar diferents temes, com la dotació de material TAC que 
l'escola va poder escollir mitjançant el Pla TAC, S'explica la situació actual del 
talús: El districte va realitzar una oferta que l'escola després de moltes reunions 
amb diferents col·lectius va desestimar. 
 
L'AFA va infomrar que s’ha aprovat el Casal d’Estiu amb la Cooperativa Escolar             
Guinardó.A més, es mantindran les mateixes activitats extraescolars de cara al           
curs vinent 19/20: circ, english, futbol, escacs i multiesport. 


